课后练习答案
Ex. II, p.281

1. They took off on a routine training mission over the Atlantic Ocean. The weather was fine.

2. They all disappeared without trace.

3. They describe it as “the Graveyard of the Atlantic”.

4. He noted curious glowing streaks of “white water”.

5. He installed a new crew to sail it.

6. It vanished together with the new crew in the end.

7. Because it believes that “the majority of disappearances in the triangle can be attributed to the unique features of the area’s environment” .

8. Only two: The Devil’s Triangle by Richard Winer and The Bermuda Triangle by Charles Berlitz.

9. To explain the mysterious disappearances of the planes and ships, Richard Winer believes that the disappearances are due to men’s mistake, mechanical problems, strange weather, or unusual magnetic phenomenon, while Charles Berlitz offers the theory that a giant solar crystal that lies on the ocean floor causes the disappearances.

10. Yes, they will find the answers, but this is a very challenging cruise which demands time, money and unusual courage.  

  Ex. Ⅲ, p. 281

Installation ，trace， stain， visible，investigation，hunt，vanish，submerge

Ex. Ⅳ, p. 282

Off，on， from; to，upon，as，to，on

Ex. Ⅴ, p. 282

Program，view，bleeding，erosion，damage，system，knowledge，contacts

Ex. Ⅵ, p. 283

Subordinate，subheadings ，submerging，subdivided
subcontinent ，submarine ，subhuman，subway 
 Ex. VII, p. 283

E h b c g d f a

Ex. VIII, p. 284

1. Having too many people on the team slows our work down rather than speeding it up.

2. Mrs. Kester made students think for themselves rather than telling them what to think.

3. He preferred to sit quietly in class rather than risking giving an answer that might be wrong.

4. He wanted to make his living as a teacher rather than as a businessman. 

5. In most modern societies women are treated as professional equals rather than (as) servants.

6. “Body language” refers to communication through the way you move rather than speech.

7. Andrew is convinced that love rather than money is the key to happiness.

8. Many people nowadays communicate by e-mail rather than (by) phones and faxes.

Ex. Ⅸ, p. 285

1. — There’s someone at the door.
— Whoever it is, I don’t want to see them.

2. Come and see me whenever you’re in Shanghai.  

3. Wherever you go, you can always find Coca-Cola.

4. However rich people are, they always want more.

5. Whoever you’ll marry, make sure he can cook. 

6. Whichever day you come, we’ll be pleased to see you. 

7. They found the people friendly wherever they went.

8. However you travel, it’ll take you at least two days. 

Ex. Ⅹ, p. 286

1. On the fine morning of May 26 a Navy aircraft took off from a military base on a mission to search for the enemy aircraft carrier.

2. The most extensive search effort in history, which involved 150 planes and dozens of ships, failed to turn up any sign of the missing aircraft.

3. I wouldn’t go so far as to say, as the author does in the book, that it’s the only explanation that covers all the facts.

4. Whatever you do, don’t look for a pay increase when you know the company is going through some difficulty.

5. The theory that I’m going to expand on in this book is that words do not stand for things and therefore cannot reflect the reality.

6. The Bermuda Triangle, known to soldiers as “the Graveyard of the Atlantic”, is not recognized by the U.S. Navy as a danger zone.

7. To date none of the books which have been published has offered convincing answers to the mystery of the Bermuda Triangle.

8. The argument that beings from outer space have established a highly advanced civilization in the unexplored depths of the Atlantic inside the triangle sets off a dispute among scientists.

Ex. XI, p. 286

1. 1945年12月5日下午两点，天气非常适合飞行，五架海军飞机从佛罗里达州东南部的一个海军飞行基地起飞，在大西洋上空作一次例行飞行训练。
2. 这仅是众多有关“百慕大三角”的恐怖故事之一。“百慕大三角”是大西洋的一处神秘地带，大致范围从百慕大朝西南沿佛罗里达海岸至波多黎各。
3. 有些科学家和通俗作家居然猜测此三角地带是外星人为他们的 “动物园”捕捉人类作标本之地。
4. 调查发现没有恶劣天气的迹象，没有求救信号，没有船只残骸，也没有船上309人的踪迹。
5. 美国海军官方并不承认此三角为危险地带，他们相信“(三角地带的)大多数失踪事件都应归咎于该地区独特的环境特征”。
6. “那儿的怪事、奇事层出不穷，”《魔鬼三角》的作者理查德·文纳说。他这本书从三个月前出版以来，已经售出了50万册。
7. 伯利茨对传说中消失的岛屿亚特兰蒂斯很感兴趣，他扩展了这一学说，即曾是亚特兰蒂斯发电机的巨型太阳能水晶现在就在海底。
8. 按照他的理论，过往的船只或飞机时不时会触动那块水晶，于是它会干扰它们的仪器，把它们吸入海底。
